
       

Zápisnica  z 11. zasadnutia 

Obecného zastupiteľstva obce Kračúnovce zo 

dňa 21. 03. 2024 

 
 

Prítomní:      1.  Michal Boleš – starosta obce  

      2.  Mgr. Jozef Kozák – hlavný kontrolór obce 

      3.  Jozef Bandžak 

      4.  PaedDr. Branislav Baran, MBA                                          

                       5.  Patrik Čabala 

              6.  Ing. Dominik Hažer 

      7. Mgr. Martin Jurč  

 

Neprítomní:   1. Ján Talian 

    2. Pavel Tkáč    

 

Viď prezenčná listina. 

  

Program:   

1. Otvorenie  

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

3. Schválenie programu zasadnutia   

4. Kontrola plnenia uznesení OZ  

5. Správa hlavného kontrolóra o výsledku kontroly Ocú 

6. Správa o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra za rok 2023 

7. Sráva starostu obce za rok 2023 

8. Informácia starostu vo veci riešenia pozemkov 

9. Rôzne 

10. Interpelácia poslancov 

11. Záver 

  

1. Otvorenie  

  

 Zasadnutie  obecného zastupiteľstva otvoril  a viedol starosta obce Michal Boleš, ktorý 

prítomných privítal na zasadnutí a konštatoval, že obecné zastupiteľstvo je uznášaniaschopné. 

Viď uznesenie OZ. Z neúčasti na zasadnutí sa ospravedlnil poslanec Ján Talian z pracovných 

dôvodov a Pavel Tkáč zo zdravotných dôvodov.  

 

     Prítomní Neprítomní 

         5 2 

   

   2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice  



Za zapisovateľku bola určená Bc. Viera Bartošová. Za overovateľov zápisnice boli  

určení  Patrik Čabala a Mgr. Martin Jurč. Viď uznesenie OZ. 

Hlasovanie: 

Prítomní Za Proti Zdržal sa Nehlasoval 

5 5 0 0 0 

 

     3.  Schválenie programu zasadnutia 

  

 Starosta obce predložil prítomným poslancom program  zasadnutia.  K návrhu programu 

OZ poslanci nevzniesli žiadne pripomienky a program zasadnutia jednohlasne schválili. Viď 

uznesenie OZ.  

 Hlasovanie: 

Prítomní Za Proti Zdržal sa Nehlasoval 

5 5 0 0 0 

  

    4.  Kontrola plnenia uznesení OZ  

 

Keďže nebolo žiadne uznesenie na kontrolu od posledného OZ, starosta obce prešiel  

k ďalšiemu bodu. 

  

5. Správa hlavného kontrolóra o výsledku kontroly Ocú 

 

Hlavný kontrolór obce Mgr. Jozef Kozák predniesol prítomným správu o výsledku  

kontroly Ocú. Predmetom kontroly bolo čerpanie dotácie poskytnutej z rozpočtu obce v roku 

2023 a kontrola spotreby a evidencie PHM. Správa o výsledku kontroly Ocú tvorí prílohu 

k zápisnici. Viď uznesenie OZ. 

 

     Prítomní Neprítomní 

         5 2 

 

          6. Správa o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra za rok 2023 

 

Hlavný kontrolór obce Mgr. Jozef Kozák predniesol prítomným správu o kontrolnej 

činnosti v súlade s plánom kontrolnej činnosti za rok 2023 a v súlade s § 18 d zákona 

o obecnom zriadení. Správa HK tvorí prílohu k zápisnici. Viď uznesenie OZ. 

 

     Prítomní Neprítomní 

         5 2 

 

7. Správa starostu obce za rok 2023 

 

 Správu predniesol starosta obce. Správa je zverejnená na webom sídle obce a na úradnej 

tabuli a tvorí prílohu k zápisnici. Viď uznesenie OZ.  

 

 



     Prítomní Neprítomní 

         5 2 

 

   8.  Informácia starostu vo veci riešenia pozemkov 

 

 Starosta obce uviedol, že na 2. stretnutí vlastníkov pozemkov  v športovom areáli boli 

vznesené návrhy na predaj pozemkov od p. Lechmana 20 €/1m² a p. Mizerákovej 30 €/ 1m². 

- Ing. Hažer – navrhol počkať na vyjadrenie súdu ohľadom žaloby o určenie vlastníckeho 

práva v športovom areáli, 

- Mgr. Jurč – sa informoval, či vlastníci pozemkov si sumy za predaj určili sami alebo na 

základe znaleckého posudku, 

- Boleš – znalecký posudok nebol doložený. 

Poslanci súhlasili s návrhom p. Hažera – počkať do skončenia sporu o vyvlastnenie pozemkov 

a následne informovať vlastníkov, ktorých sa týka odpredaj pozemkov o ďalšom postupe. 

 

  9.  Rôzne 

 

 V bode 9 bolo prerokované: - informácie starostu obce  

 

- Autobusové spoje – na základe sťažnosti od občanov, že autobusy nezastavujú na 

obvyklej zastávke – Kalnište, rázc.,  sme starostovia okolitých obcí mali stretnutie 

s riaditeľom IDS a apelovali sme na vzniknutú situáciu. Riaditeľ IDS nám oznámil, že 

ide o modernizáciu systému, ktorá prináša zrýchľovanie dopravy a zvyšovanie jej 

časovej spoľahlivosti. 

- Hajdová – týmto problémom sa zaoberám už dlhšie, ak je to verejná doprava  tak má    

  slúžiť verejnosti, v našej obci nie je iná doprava ako autobusová, ide aj o bezpečnosť   

  ľudí, sú tu aj starší občania a musia ísť 1 km peši na zastávku,  

- PaedDr. Baran, MBA – diaľkové spoje určite tu nebudú stáť, informoval sa kedy  

  vlastne tento problém nastal, 

- Hajdová – zmeny nastali v decembri minulého roku a od 03. 03. 2024, 

- Boleš – podotkol, že vyšný koniec má tiež ďaleko na zastávku a opätovne oznámil, že 

  tento problém sa bude naďalej riešiť s riaditeľom IDS, aby sa našlo spoločné   riešenie, 

- Hajdová – je smutné, že nemáme chodník, kanalizáciu a ešte nám chcú zrušiť zastávku. 

Na záver uviedla, že sa vzdáva funkcie kronikárky. Kroniku odovzdala starostovi obce 

a je spracovaná do roku 2022.   

 

- Informácia k žiadosti o preplatenie nákladov za energie - energošeky  za november 

a december 

- Žiadosť PSK – výzva poslancov na hracie prvky do MŠ 

- Žiadosť na podporu opatrovateľskej služby 

- Žiadosť ÚPSVaR na podporu udržania pracovných miest – bola schválená na jednu 

osobu 

- Informácia o začatí rekonštrukcie priestorov Ocú – balkón 



- Žiadosť vedúcej ŠJ p. Kokoškovej o úpravu VZN č.1/2023 – úprava času pri 

odhlasovaní obedov – poslanci na najbližšie stretnutie komisie žiadajú prizvať vedúcu 

ŠJ 

- Žiadosti občanov o stanovisko k výstavbe rodinných domov a vysporiadania časti 

pozemkov na par. E-KN č. 110/1. Starosta obce informoval poslancov o doručení 

žiadosti SPF zo dňa 15. 06. 2023, kde žiadali o poskytnutie územnoplánovacej 

informácie na parc. E-KN č. 110/1 a E-KN č. 110/11. Na žiadosť SPF bola odoslaná 

odpoveď, že pozemky plánuje obec využiť na výstavbu bytových domov s parkovaním. 

Poslanci argumentovali, že bytové domy sa dajú postaviť aj za rodinnými domami.  OZ 

žiadosť p. Laury Baranovej, p. Bianky Baranovej, p. Miroslava Barana, p. Mgr. Róberta 

Sukovského schválilo. Viď uznesenia OZ.  

Hlasovanie: 

Prítomní Za Proti Zdržal sa Nehlasoval 

5 4 0 1 0 

 

- Informácia o výmene oplotenia spojeného s novou zastávkou pri firme FENEGA, ktorú 

firma urobí na vlastné náklady 

- Dlhopisový program – finančná komisia na svojom zasadnutí zo dňa 06. 02. 2024 vo 

veci výmeny akcií za dlhopisy odporúča starostovi a OZ nevykonávať žiadne zmeny  

- Festival – dátum bol stanovený na 16. 06. 2024, keďže ide o 20. ročník konania 

festivalu, starosta obce informoval, že dal urobiť bulletin a chce oceniť zakladateľov 

festivalu 

- Projekt na zateplenie telocvične ZŠ a výmenu okien v kotolni ZŠ. Viď uznesenie OZ. 

Hlasovanie: 

Prítomní Za Proti Zdržal sa Nehlasoval 

5 5 0 0 0 

 

     - Informácia o odovzdaní dokladov do štátneho archívu do roku 2012    

 

  10.  Interpelácia poslancov 

 

  V bode 14 vystúpili títo poslanci: 

 

- Ing. Hažer – predniesol požiadavky MŠ, ktoré boli prerokované na Rade školy pri MŠ 

-oplotenie MŠ, osvetlenia v budove,  výmena umývadiel v MŠ – drobné opravy 

-stromy v MŠ – požiadať o výrub, kvôli bezpečnosti  

 

  15. Záver 

 

Po prerokovaní všetkých bodov programu starosta poďakoval za účasť a  zasadnutie 

obecného zastupiteľstva ukončil.  

  

 

 



         

              ..................................... 

                  Michal   B o l e š  

             starosta obce   

 

 

Zapísala: Bc. Viera Bartošová         ................................ 

  

Overovatelia:    1. Patrik Čabala        ......................................  

  

                                    2. Mgr. Martin Jurč                         .......................................  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


